

592. 内地人八種傳染病患者及死亡者 自明治四十一年至同四十三年

Table with columns for year (明治四十一年, 同四十二年, 同四十三年) and disease types (虎列刺, 腸窒扶斯, 赤痢, 實布埤利亞, 發疹窒扶斯, 痘瘡, 猩紅熱, 合計). Rows show patient and death counts for each category.

593. 普通學校教員及生徒 明治四十四年三月三十一日

Table showing teacher and student counts by region (地方) and school level (學校, 學級). Includes a summary table for the total number of schools, teachers, and students.

594. 内地人設立小學校教員及生徒 明治四十四年三月三十一日

Table showing teacher and student counts for schools established by mainlanders (内地人). Includes a summary table for the total number of schools, teachers, and students.

594. 内地人設立小學校教員及生徒 明治四十四年三月三十一日

Table showing the number of children in kindergartens (幼稚園) and the number of teachers and assistants (保母及助手) for mainlanders (内地人).

595. 裁判所職員及辯護士 明治四十三年十二月三十一日

Table showing the number of judges (判事), prosecutors (檢事), clerks (書記), interpreters (通譯), and lawyers (辯護士) in various courts (高等法院, 控訴院, etc.).

596. 民事及刑事總件數 明治四十三年

Table showing the total number of civil and criminal cases (民事及刑事總件數) by court level (第一審, 第二審, 第三審) and case type (民事, 刑事).